
Styrelsemöte Värnamo Bouleklubb den 24/5-23

Närvarande: Anders Sällberg, Anna Klingberg, Jonny Fransson,
Kerstin Carlsson, Anette Johansson, H-G Aspler, Kurt 
Svensson, Jerry Rogerstam

Anmält förhinder: Rosi Vestlund

Inbjudna från Tävlingskommittén: Ove Fransson, Per Krantz

§ 1.Mötet öppnas: Ordföranden öppnar och hälsar alla 
välkomna till mötet.

§ 2. Godkännande av dagordning: Dagordningen lästes upp 
och godkändes

§ 3. Val av sekreterare för mötet och justerare: Anna 
Klingberg valdes till mötessekreterare och Anders Sällberg till 
justerare

§ 4.Ekonomisik redogörelse: Fortfarande ej löst med banken, 
Anders varit på måndagen men då stängt och ska dit imorgon 
igen den 25/5. Anders sätter in lösa pengar och löser en del 
räkningar.

§ 5. Tävlingskommittéerna: Ove Fransson meddelade att 
Majslaget blir inställt, för få anmälda lag. 4 från klubben åker 
till Bornholm för att spela. 1/6 så har vi Finnvedskampen 
hemma med inbjudna lag från Joberor, Västbo Boule och 
Istanboule.

Per Krantz rapporterade om DM, vi har skrivit historia med 
att ta 6 medaljer i 9 startade klasser. Hoppas att fler vill vara 
med och spela med licenser i klubben. Distriktsserien ute 



börjar spelas 10-11/6 i Gränna. Det är även några stycken 
som åker till Boule SM i Kalmar.

§ 6. Innemiljö och utemiljö: Arbetet fortskrider med kullen.

§ 7. Caféet: Ebbe och Ingrid har sagt att dom stannar ett litet 
tag till och vi i styrelsen uppmanas att tänka på hur vi ska lösa
deras efterträdare till nästa möte.

§ 8. Stadgar: Ska fortfarande kollas upp.

§ 9. Investeringsbehov: Anders ska höra med Nominit om 
hjälp med att betala våra nya lysrör.

§ 10.Sponsorer: Specsavers har ej betalt sponsringsavgiften 
och vi tar ner skylten. Skyltar från våra nya sponsorer Bil & 
MC och Englunds Bygg är uppsatta. Förslag från Jerry att 
presentera våra sponsorer även på vår Facebooksida.

§ 11. Medlemssituation: Trevlig dag i Åbroparken på Värnamo
kalaset, många yngre som ville prova på. Hjärt- och lung 
Värnamo skulle ta upp det till föreningen och dom kanske är 
intresserade av att komma och spela. Jerry Har även pratat 
med SKPF och även dom var intresserade att komma dit och 
provspela och se om det är något för dom.

Få in mailadresser till medlemmarna och i fortsättningen 
maila ut medlem och spelavgiften i fortsättningen.

§ 12. Övriga frågor: Inga arvoden ska utgå i klubben. Bara 
ersättning vid längre resor för klubben och om man tar ledigt 
från jobbet för att utföra styrelsearbete för klubben.

Anders vill ha en kontantfri klubb, men det kan vara svårt att 
genomföra.



Anette och Jonny ordnar det här med försäljningen av 
fikakupongerna.

Kurt tar upp att medlemmar undrar hur mycket pengar det 
går till dom som åker på sanktionerade tävlingarna får.

Det utgår en milersättning på 25kr per mil max 35mil enkel 
väg. Startavgift vid seriespel, DM och SM. Boende bekostas av
dom som åker.

Förslag på medlemsmöte till hösten där vi har en grillkväll.

Alla ska få träna när man vill även om det är annan spelning 
av andra medlemmar där.

H-G vill ha beslut på om vi ska få träna i lokalen när som helst 
under vinterhalvåret då elpriserna är väldigt höga.

Nytt styrelsemöte den 14/6-23

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

___________________________

Mötessekreterare Anna Klingberg

                                                 ____________________

                                                 Justerare Anders Sällberg


